
Färjestaden 231009 

STYRELSEMÖTE FÄRJESTADENS BÅTKLUBB FSSBK 

Plats: Klubbstugan 

Deltagare: Fredrik G, Thomas H, Rickard H, Johan S, Martin J, Mikael K, Charlie P 

samt Lars R. 

 

 Ordförande för dagen Fredrik Gustavsson förklarade mötet öppnat. 

Sekreterare Lars Rydeberg 

Alla hade fått dagordningen 

 

 Arbetsdag lördag 14 oktober. 

Rickard skickar ut påminnelse. 

Saker som behöver utföras vid klubbstugan är: 

Bryggan trasig, få upp och jobba med den. 

Bastu rengöra/städa 

Inne i klubbhuset, rengöra skåp och lådor, diska ljusstakar, inentera så det 

finns 35 kuvert 

Masten- fixa, vara eller inte vara 

Reparera trall utanför bastun 

Slänga optimister 

Gräsklippning 

Rökgatan: 

Städning inne, plocka skräp annars iordning och inte så mycket jobb som 

behövs 

 

 Årsmöte 17 november 

Lokalen bokad 

Anmälan skall gå ut, Rickard fixar 

Buffé skall vi ha som klubben står för, Lars fixar 

Verksamhetsberättelse, Sara 

Årsredovisning, Charlie 

Thomas kollar om ev föreläsare, Anders Lundqvist eller Johan Wissén 

Thomas har ev ny styrelseledamot som är intresserad 

 



 Vi behöver diskutera kring föredrag, pubkvällar, ungdomar så det händer 

något 

 Charlie flaggar för att släppa kassör delen, Rickard kan tänka sig men 

behöver då släppa andra delar av ansvar. 

 

 Sektionerna: 

 

Torrsättning – Funkade bra, vi bör skriva mer om ansvaret i 

torrsättningsanmälan så klubben ej drabbas vid ev skada etc 

Traktor, vi letar inget nytt just nu 

 

Ekonomi- det ser bra ut 

Lista med obetalda årsavgifter, vi tar bort dessa och gick igenom 

Klubbhus mindre uthyrt, bastun mer uthyrd 

2 platser lediga på tavlan 

Vi landar på ca 180´plus 

Elstöd har vi sökt och fått 

Vi kommer med sanolikhet få skatta ca 30 % i år 

 

Klubbhus- serva gräsklippare och röjsåg 

 

Uppställning- Vattendragning, skrota båtar som står, i stort sett fullt 

någon enstaka plats ledig 

 

Segelskola- inget att rapportera 

 

Kappsegling- KM och måndagsseglingar många båter med. 

Prisutdelning måndagsseglingar på årsmötet 

 

 PÅ decembermötet kommer Therese M och vi startar 18,45  

 

Tack alla för ett bra möte och bra snack. 

 

Nästa möte 6 november 

 

 

 



 

 

 

 

 


